
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 7  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 28.06.2023 г 

Днес, 28.06.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-8034/05.06.2023 г. и становище № 

СОА23-ВК08-8034/2/14.06.2023 г. относно откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на общински имот – 

частна общинска собственост, находящ се в гр. София, Район „Сердика“, УПИ I-

672, кв. 21 по плана на гр. София, м. „Бенковски“, ул. „Лазар Михайлов” № 54. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



М. Христова – Тази сграда мисля, че беше здравната служба. 

 

Я. Тодоранова – Трябва да вземем информирано решение. 

 

Д-р Койчев – В стопанска комисия ще проверим какъв е статут на имота. Ако г-н 

Кръстев е разрешил неотложния ангажимент, ще го разгледаме след малко. 

 

М. Христова – Доколкото имаме спомен, в тази сграда се помещаваха ОПЛ и 

стоматолог. Имат ли алтернативно място за лекарите в кв. Бенковски? 

 

Т. Кръстев – Това са две отделни сгради. От едната сграда успяхме да изнесем всички 

желаещи ОПЛ и ги настанихме в сграда на отсрещната страна на улицата. Има сграда, 

която е прехвърлена на А. Атанасова за изграждане на социален център. А това е друга 

сграда в съседство, която е в същото УПИ, но тъй като е отреден за здравеопазване, 

трябва да мине като решение на СОС за отдаване под наем. 

 

М. Христова – Кой ще го издържа? 

 

Т. Кръстев – Ние го отдаваме под наем, който иска да го наеме, за да може да си 

провежда всякакви видове дейности. 

 

М. Христова – Нещо като читалище. Център за работа с деца. 

 

Я. Тодоранова – Периодът, който слагаме, е 10 години. 

 

Т. Кръстев – В тази сграда имаме доста поражения, затова искаме да е по-дълъг период, 

за да може да се пооправят тоалетните, защото няма такива. Със специфика е районът. 

 

Я. Тодоранова – това е район с огромен потенциал, той ще се развива в селдващите 

години. Хубаво е да слагаме срокове, които да дават гъвкавост на следващите 

управления или опция за преразглеждане или актуализация. Разбирам за ремонта, но 5 

години също не е кратък срок. Може ли отново да включим това, което направихме при 

предишни доклади за отдаване под наем за преразглеждане не наемите? 

 

М. Христова – Това го включихме при отдаване под наем на помещения в лечебни 

заведения, може да препратим клаузата, че след 5-тата година наемът се предоговаря, 

ако надвишава 10 % инфлация. 

 

Д-р Койчев – Така е, но инвестицията, която тряба да се направи, е наистина голяма. 

Ако запишем такава клауза, нека да бъде след 7-мата година. % години ми се струва 

малък срок. Не вярвам да има толкова голяма флуктуация. 

 

Т. Кръстев – Аз ви благодаря за оценката, „Орландовци“ и „Бенковски“ са едни от най-

бързо развиващите се райони и квартали. Особено, когато се приключи Северната 

скоростна тангента, ще стане много добро и комуникативно място. В момента има в 

читалището няколко състава по народни танци, гимнастика, но те играят на втория 

етаж и сградата на е подходяща за това. Но тъй като е за медицински цели, затова го 

пускаме под наем. 

 



М. Христова – Голям проблем е отреждането за здравни цели. Трябва да се направи 

промяна в закона. 

 

Я. Тодоранова – Разглеждали ли сте възможността вместо частна инициатива да 

осигурява терен, пак срочно да го дадем на читалището? 

 

Т. Кръстев – Това беше страхотно като идея, но имотът е отреден за лечебно заведение. 

Затова е и в тази комисия. 

 

М. Христова – Може и читалището да го вземе под наем. Имаме вече прецеденти. 

 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага от 

правните основания да отпадне текстът „...като се взе предвид Доклад №……….на 

Кмета на СО – район „Сердика“. 

 

Комисията предлага да се създаде нова точка ІІІ със следното съдържание: 

 

«ІІІ. В проектодоговора за наем да бъде записана клауза, че всяка година наемът се 

индексира със съответния коефициент според НСИ. В края на седмата година при 

наличие на процент инфлация, по-голям от 10% от първоначалната, наемната цена се 

предоговаря. При несъгласие на наемателя с предложената нова цена договорът се 

прекратява.» 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-8008/02.06.2023 г. относно 

учредяване безвъзмездно право на ползване на Съюза на инвалидите в България, 

за нуждите на Дружество на инвалидите „Бусманци“– район „Искър, върху част 

от имот - частна общинска собственост,  представляващ помещения с площ от 61.2 

кв. м. от сграда с обща застроена площ -120 кв. м., находящ се в УПИ I, кв. 21, с. 

Бусманци, ул. „ Генерал Йосиф В. Гурко” № 25 

 



И. Цеков – И към настоящия момент ползват помещението, те са част от Съюза на 

инвалидите. Помещението е част от здравната служба, там се помещава и зъболекар. 

Има общи санитарни помещения. Останалата част от сградата предлагам да се даде за 

ползване за срок от 10 години на дружеството на инвалидите в Бусманци. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага в т. 2 от 

проекта за решение след текста „учредяване безвъзмездно право на ползване“ да се 

добави „в полза на Сдружение „Съюз на инвалидите в България“ за нуждите...“. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 3 се води от Милка Христова. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-292/2/14.06.2023 г. относно даване 

разрешение на „Диагностично-консултативно център XII - София“ ЕООД да 

сключи договор за наем на помещения, находящи се в сградата на лечебното 

заведение за срок от 10 (десет) години. 

М. Христова – разглеждали сме писмото на д-р Василев, става въпрос за ЯМР, който не 

е конкурентна дейност и д-р Василев изрази надежда, че това ще е повод за повишаване 

на качеството на услугата и привличане на пациенти. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 



Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 4 се води от Диана Тонова. 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-15088/3/14.06.2023 г. относно избор 

на управители на общински лечебни заведения за извънболнична помощ, 

съгласно Решение № 1009 от 15.12.2022 г. на Столичния общински съвет. 

Д-р Койчев - Това са конкурсите за останалите шест управителя. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 5 се води от Милка Христова. 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-287/2/14.06.2023 г. относно даване 

на съгласие на Университетска първа многопрофилна болница за активно 

лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив, ендоскопска видео система за нуждите на 

бронхологичен кабинет. 

Д-р Койчев – Вчера мина във финансова комисия. Става въпрос за бронхоскоп, висок 

клас, за нуждите на утвърденото пулмологично отделение. Имат подготвен екип и ниво 

на компетентност, също и хабилитирано лице, един от най-добрите пулмолози работят 

там. Смятам, че ще бъде изключитлно полезен. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 



Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК08-8967/22.06.2023 г. относно 

отпускане на еднократна безвъзмездна помощ на общински служител – главен 

специалист в отдел „УТК“ на Столична община район „Младост“ 

 

Д-р Койчев – Помните, че взехме решение след заключение на работната група и 

доклад, процедурата по сключване на медицински застраховки за служителите върви. 

От доста време нямахме такива молби по различни причини, вкл. и поради строгата 

фискална политика. 

 

М. Христова – Става въпрос за млада жена с онкологично заболяване. Насочена е за 

операция в болница Надежда. Парите са за последващи изследвания и процедури. За 

съжаление не може да се възползва от застраховките. Комисията по финанси подкрепя. 

Става въпрос за 5 000 лв. 

 

Д-р Койчев – ще моля при отчитането да бъде всичко прецизно, защото много от 

онкологичните услуги се заплащат от здраваната каса. Разбира се, има скъпо струващи 

консумативи, таргетни терапии, коитов се още не се покриват. Така че само за това 

моля. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 



 

По т. 7 от дневния ред: Докладна записка № СОА23-МЦ29-318/21.06.2023 г. 

относно разрешение на основание чл. 20, ал. 1, т. 19 от Наредба за общинските 

лечебни заведения за закупуване на медицинска апаратура със собствени 

финансови средства 

Докладна записка № СОА23-МЦ29-324/26.06.2023 г. относно разрешение на 

основание чл. 20, ал. 1, т. 19 от Наредба за общинските лечебни заведения за 

закупуване на медицинска апаратура със собствени финансови средства 

 

Д-р Койчев – Наскоро беше обосновано това в бизнес програмата, представена на 

конкурса. Отделението по гастроентерология е едно от водещите не само в общинското 

здравеопазване, там имат 7-8 специализанти, избрали като база болницата. Другата 

апаратура е надграждане на отделението за инвазивна кардиология за доплерова графия 

на каротидни съдове. Те работят не само инфаркти, започват да слагат и стентове в 

коронарните съдове. Работи се с остри състояния на исхемия. Следва офоромяне на 

доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА23-ТД26-9352/19.06.2023 г. относно решение 

за обявяване на конкурс за отдаване под наем на помещения за срок от 10 години 

и одобряване на конкурсна документация 

Д-р Славчев – Става въпрос за хосписа, който и в момента е наемател, договорът 

изтича, затова искам разрешение за продължаване на договора. Голяма е заетостта. 

 

М. Христова – Ползват ли вашите специалисти? 

 

Д-р Славчев – Да, още при първия договор това беше условието да ползват нашите 

лекари, те нямат и друг избор. 

 

Я. Тодоранова – как Вие оценявате услугата, която предоставят? 

 

Д-р Славчев – Нивото на услугата е много добро. Стаите са с две бегба, със собствен 

санитарен възел, с камери. Следи се състоянието на пациентите. Имаме неотложно 

звено при нас. Те имат отделен вход.  

 

М. Христова – Тази услуга не е добре развита в България. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 9 от дневния ред: Предложение № СОА23-МЦ29-322/23.06.2023 г. относно 

вземане на решение за откриване на публично оповестен неприсъствен конкурс за 

отдаване под наем на части от имот, частна общинска собственост, включен в 

капитала на „ДКЦ ХХІІ-София ЕООД 

 

Д-р Койчев – Става въпрос за стоматологични кабинети, чиито срок на договорите 

изтича. Иска да ги отдаде за пет години. Ще подготвим доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 10 от дневния ред: Докладна № СОА23-МЦ29-313/19.06.2023 г. относно 

необходимост от текущ ремонт на помещенията на отделението по Клинична 

лаборатория на СБАЛОЗ „Проф. д-р Марин Мушмов“ ЕООД, гр. София и 

последваща подмяна на лабораторния инвентар 

О. Кронев – завеждащ АСД – Изключително е належащ този ремонт, лабораторията не 

е ремонтирана близо 20 години. Състоянието е недобро и ще възпрепятства 

качествения монтаж на новата апаратура, която сме закупили. Планирано е 

закупуването и на още апаратура. Стойността е 210 000 лв. без ДДС. Има изготвен 

проект по всички части. Това ще бъде извършено със собствени средства.  

Д-р Койчев – Касае се за рядко срещана апаратура, която ще даде възможност за 

диагностиката, лечението и контролното проследяване на онкологични заболявания. Не 

става въпрос за рутинна лаборатория. Понеже сумата не е малка, да е ясно за какво 

става въпрос. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 



Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-300/12.06.2023 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 30.06.2023 г., 10.00 ч. 

 

Комисията определя д-р Веселин Милев. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Заседанието по т. 1 доп. се води от Милка Христова. 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-59/2/23.06.2023 г. относно 

даване съгласие Четвърта многопрофилна болница за активно лечение - София 

ЕАД да прекрати дейността на „Служба по трудова медицина Света София 4“ 

ЕООД чрез ликвидация. 

 

М. Христова – Няма дейност, няма договори. 

 

Д-р Койчев – Няма дейност, вчера мина на финансова комисия. 

 

О. Лютаков – понеже дружеството е дъщерно на болницата, те ще си определят 

ликвидатор, както и срока за ликвидация. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 



Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Писмо-намерение № СОА23-МЦ29-326/26.06.2023 г. 

относно нов рентгенов апарат 

 

Л. Асенова – Предложението ми е да закупим нов рентгенов апарат. Наличният е от 

2006 г., но е бил втора употреба. Създава много проблеми. Няма резервни части. При 

всяко дефектиране се чака седмици. Смятам, че е по-разумно да подменим апарата. 

Самото звено е изключитлно работещо. 12 часа работи, имаме двама лекари и трима 

лаборанти. Един от добрите рентгенови кабинети. 

 

Д-р Койчев – Вие в инвестиционната програам сте го анонсирали като намерение. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 3 доп. от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-325/26.06.2023 г. за 

определяне на представител за участие в конкурсна комисия – 17.07., 09.00 ч. 

 

Л. Асенова – Това е Вашето решение, с клаузата след 5-тата година да се актуализира 

наемът. 

 

Комисията определя Яна Тодоранова. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-323/1/26.06.2023 г. за 

определяне на представител за участие в конкурсна комисия – 07.07., 10.30 ч. 

 

Д-р Славчев – За отдаване под наем са гаражи, лаборатория, кабинети за ОПЛ. 

 

Комисията определя Албена Кръстева. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 



За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Разни 

Няма въпроси и изказвания. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.40 часа. 

Протоколът е изготвен на 29.06.2023 г. 
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